
 

PODSUMOWANIE PRACY RADY RODZICÓW W ROKU SZKOLNYM 2017/2018 

 

1. Rada Rodziców spotkała się na 8 posiedzeniach.  

2. Prezydium odbyło 4 spotkania robocze.  

3. W lutym nastąpiła zmiana przewodniczącej Rady Rodziców, funkcję tą objęła Justyna 

Karska, Anita Nowakowska-Marek sprawowała funkcję wiceprzewodniczącej.  

4. Podjęto 33 uchwały, 4 uchwały zostały przekazane do Urzędu Gminy Izabelin.  

5. Przyjęto nowy Regulamin Rady Rodziców, obowiązujący bez zmian.  

6. Przyjęto Program wychowaczo-profilaktyczny, wypracowany we współpracy z Radą 

Pedagogiczną. Jest to ramowy dokument nakreślający kierunki pracy wychowawczej i 

profilaktycznej realizowanej w szkole. Na podstawie tego programu powstają plany 

pracy wychowawczej tworzone przez wychowawców indywidualnie dla każdego 

oddziału.  

7. Opracowano i przyjęto plan budżetu, oddzielnie na poszczególne semestry. Skarbnik 

na bieżąco wykonywała założenia budżetu i współpracowała z pracownikami 

sekretariatu szkoły. Sprawozdanie finansowe stanowi odrębny dokument.  

8. Przeprowadzono kampanię informacyjną zachęcającą rodziców do przekazywania 1% 

podatku na rzecz funduszu Rady Rodziców. Wynik finansowy powinien być znany w 

listopadzie 2018 r.  

9. Przeprowadzono konkurs na najwyższe wpłaty na fundusz Rady Rodziców, w wyniku 

którego 3 oddziały otrzymały dofinansowanie do wybranych aktywności.  

10. Cały rok trwała bieżąca wymiana informacji między Radą Rodziców, dyrekcją szkoły 

i samorządem uczniowskim oraz współpraca w kwestiach wynikających z przepisów 

prawa oświatowego.  

11. Powołano zespoły robocze pracujące nad poszczególnymi zagadnieniami. W wyniku 

ich prac m.in. wyłoniono fotografa, wybrano umowę ubezpieczenia grupowego NNW, 

przeprowadzono ankietę wśród rodziców dotyczącą wymiany międzynarodowej 

młodzieży, zmobilizowano władze gminne do budowy boiska trawiastego.  

12. Przedstawiciele Rady Rodziców uczestniczyli w uroczystościach szkolnych i 

uroczystościach lokalnych.  

13. Oddelegowano 2 osoby do komisji konkursowej wybierającej nowego dyrektora 

szkoły.  

14. Zorganizowano posiedzenie Rady Rodziców, w której wzięły udział dyr. Fieducik, 

dyr. Szummer i dyr. Majdańska, podczas której rodzice mieli okazję zadawać pytania 

dotyczące organizacji pracy szkoły.  

15. Dofinansowano potrzeby uczniów w szczególnie trudnej sytuacji losowej.  

16. Oddelegowano 2 osoby do udziału w Ogólnopolskiej konferencji rad rodziców oraz 

delegatkę na spotkanie w MEN dotyczącym ciężkich plecaków.  

17. Zorganizowano zaplecze gastronomiczne największego szkolnego wydarzenia czyli 

konkursu talentów SZKOTT oraz przyjęto zaszczyt pracy w komisji konkursowej.  

18. Na bieżąco reagowano i kontaktowano się z dyrekcją szkoły w sprawach zgłaszanych 

przez rodziców problemów wiązanych z wprowadzeniem reformy systemu edukacji.  

19. Wdrożono projekt biblioteki młodego programisty.  

20. Zorganizowano zajęcia dla rodziców i uczniów w ramach realizacji programu 

profilaktycznego (m.in. używki, rozwój psychoseksualny).  

21. Kontynuowano wsparcie programu “Szkoła bez przemocy” i finałowego koncertu 

“Szanujemy się i wspieramy”.  

22. Zrealizowano postulat uczniów dotyczący zakupu luster do szatni.  



23. Opracowano dokumenty niezbędne do sprawnego funkcjonowania Rady Rodziców w 

kolejnym roku szkolnym.  
 


